

親愛的小朋友、爸爸、媽媽,大家好!

開學已經一星期了,小朋友們是否逐漸融入校園生活呢?特別是今年新加入的幼兒們,希望大家能夠慢慢適應這裡的環境,並享受上學的樂趣!

我們學校每兩至三個月會為小朋友舉辦一次生日會,讓他們在這個特別的日子裡一起慶祝。活動中,孩子們可以穿著特別的服飾、玩有趣的遊戲,還有機會和同學們一起分享快樂。

我們即將舉辦一場主題為「低碳動物王國」的生日會!在這次活動中,我們鼓勵家長與小朋友們自己動手製作一件獨一無二的環保簡約動物服飾,並於生日會當天穿上,藉以展現大家的創意和對環保的關注。這不僅是一個慶祝的時刻,也是一個學習如何利用廢料和簡約材料來創造美好事物的機會。期待看到小朋友們化身為可愛的動物,和大家一起享受這個充滿創意與歡樂的派對!

最後,本園提醒家長,為培養學生「環保及儉樸」的觀念,家長無需為子女 準備生日蛋糕或食物,也不會替學生轉送任何賀卡、禮物或食物予其他小朋友, 敬請家長合作!



另外,我們學校非常重視每一位學生,亦希望每位學生都能將學校視為自己的第二個家庭。今年,我們將繼續舉辦「生日便服日」,以增強學生的歸屬感。每位學生在生日當天都可以穿著便服回校,接受師生的祝福。這不僅增進了友誼,還讓每位小朋友感受到被重視和祝福。期待大家的參與!

日期類別	生日日期	可穿著便服 回校日期	備註	
上學日	2025-2026 年度內 的正式上學日	生日當天	 如有體育課,必 須穿著合適的運	
非上學日	2025-2026 年度內的 星期六/日、公眾假期、學校假期等	生日日期前 的上學日	動便服及運動鞋 回校	
學校特別活動: 學校旅行、校運會、 校外參觀、畢業禮或 結業禮等	生日日期於 學校特別活動內 (請參看校曆表)	學校特別活 動前一天	所有學校特別活 動日子均不設生 日便服日。	

☆以下是有關 9 月、10 月份生日會的特別注意事項☆

主題:低碳動物王國

日期:2025年9月26日(星期五)

時間:上課時間照常不變

服飾:歡迎穿著環保簡約動物造型的服飾或便服

其他:攜帶粉紅色活動袋(內放水樽及食物盒)、學生證和體溫卡套

(無需穿著校服及攜帶書包)

PLK Cheung Poon Mei Yee Kindergarten Birthday Newsletter

Dear children, parents, hello everyone!

The new school term has already been underway for a week, we wonder if the children have been gradually settling into their school life? Especially to the young K1 children that joined us this year. We hope everyone can slowly adapt to the environment here and enjoy the fun of going to school!

Our school holds a birthday party for the children every two to three months so they can celebrate together on this special day. During the birthday party, the children can wear special outfits, play fun games, and have opportunities to share happiness with their classmates.

The theme for our first birthday party is "Low-Carbon Animal Kingdom"! For this event, we encourage parents and children to make a unique, eco-friendly, minimalist animal costume themselves and wear it on the day of the party, to show everyone's creativity and concern for the environment. This is not only a moment of celebration but also a chance to learn how to use waste materials and simple supplies to create something beautiful. We look forward to seeing the children transform into cute animals and enjoy this creative and joyful party with everyone!

Finally, the school reminds parents that, in order to cultivate students' awareness of environmental protection and frugality, parents do not need to prepare birthday cakes or food for their children, and students will not be used to pass along any cards, gifts, or food to other children. We kindly ask for parents' cooperation!



Additionally, our school places great importance on every student and hopes that each student will regard the school as their second home. This year, we will continue to hold a "Birthday Casual Dress Day" to enhance students' sense of belonging. On their birthday, each student may come to school in casual clothes and receive well-wishes from teachers and classmates. This not only strengthens friendships but also makes every child feel valued and blessed. We look forward to everyone's participation!

Dates	Birthdays	Casual Dress dates	Remarks	
School Day	During official school days in the 25-26 year	Students can wear casual clothes on that day	If there are physical activities (classes),	
Non-school Day	During Sat/Sun, public holidays, school holidays, etc. in the 25-26 year	Students can wear casual clothes on the last school day before their birthday	please ensure that the children are wearing appropriate clothing and footwear.	
Special School Days	During school trips, sports days, graduations, last days of school, etc.	Students can wear casual clothes the day before	There will be no "Birthday Casual Dress Day" on special school events.	

☆Points to note for the Sept-Oct Birthday Party☆

Theme: Low-Carbon Animal Kingdom

Date: 26th September 2025 (Friday)

Time: Normal School Hours

Attire: Eco-friendly, minimalist animal-themed

costumes or casual clothes

Others: Bring along the plastic tote bag (pink bag), water bottle, snack boxes, student card and temperature card (Students do not need to bring their school bag or wear their school uniform)

